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Abstract (en)
Hinge with integral door stop consisting of a fixed knuckle (1), mounted on the chassis of the vehicle, comprising a cylindrical bore (3) intended to
receive an articulation spindle (6a) comprising bosses (11) and elastic means constituted by three blades (12) each comprising a boss (13) intended
to interact with those of the articulation spindle in order to limit the travel and two opening positions of the vehicle door, with insertion of an elastic
stop-piece (30) between the blades (12) and the bore (3) of the knuckle. <IMAGE>

Abstract (fr)
Charnière à arrêt de porte intégré constitué d'un charnon fixe (1) monté sur la caisse du véhicule comportant un alésage cylindrique (3) destiné à
recevoir un axe d'articulation (6a) comportant des bossages (11) et des moyens élastiques constitués par trois lames (12) comportant chacune un
bossage (13) destiné à coopérer avec ceux de l'axe d'articulation pour limiter la course et deux positions d'ouverture de la porte du véhicule, avec
insertion d'une butée élastique (30) entre les lames (12) et l'alésage (3) du charnon. <IMAGE>
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